
ZAPISNIK 
Seje Mladinske komisije GZ Slovenska Bistrica, 

ki je potekala 25.9.2008 v dvorani PGD Slovenska Bistrica 

 

Prisotni: 

Matevž Tomažič (Laporje), Vidmar Miran (Zg.Bistrica), Stanka Čoh in Gosnik Stanko 

(Oplotnica), Juhart Miran (Sl.Bistrica), Slatenšek Drejc (Poljčane), Vižintin Dušan in 

Berdnik Majda  ter Kocijančič Alojz.. 

 

Dnevni red: 

1. Tabor mladine 

 

 

AD 1 

Tabor mladine GZ Sl.B. je potekal na Rogli, udeležili so se ga skoraj vsa društva GZ 

Slovenska Bistrica. Račun v višini 11.692,08 EUR je prispel, dosežena je enotna cena 

za mladino in mentorje. Dogovorjeno je podaljšanje valute do 15.10.2008, zato prosi, 

da vsa društva v prihodnjem tednu v obliki donacije prispevajo svoj delež iz tabele. 

Tabor je uspel, pohvale dežujejo z vseh strani. Za mladino je namenjenih 4.600 EUR. 

Pripravljen je razrez stroškov po društvih glede na udeleženca in je predstavljen na 

seji: 

 

PGD Število udeležencev – 7 Strošku udeležbe 

PGD v EUR 

Kebelj 6 411 

Poljčane 25 1.712 

Zgornja Polskava 8 548 

Slovenska Bistrica 8 548 

Spodnja Polskava 18 1.233 

Zgornja Bistrica 2 137 

Šmartno na Pohorju 2 753 

Videž 5 342 

Oplotnica 25 1.712 

 

Stroški na enega udeleženca znašajo 68,51 EUR 

Znesek računa: 11.692,08 EUR 

Prispevek GZ Slovenska Bistrica 4.600 EUR. 

 

Člani MK izrazijo vtise s tabora: 

 

Sl.Bistrica je s taborom zadovoljna, želi si le, da bi bili vsi otroci z enega društva 

skupaj nastanjeni. Kviz je bil malce nezanimiv. 

Oplotnica je tudi zadovoljna, pripomba je le na animatorko. 

Zgornja Polskava je imela nesrečo z enim fantom, drugače pa s taborom zelo 

zadovoljni.Vižintin dopolni, naj po zaključku zdravljenja uredijo odškodnino z g. 

Podlesnikom.  

Zgornja Bistrica se strinja, da je bil tabor odlično pripravljen in so z izvedbo 

zadovoljni.  

 

V nadaljevanju zbirajo predloge za naslednje letovanje.  



 

V društvu Mladi gasilec v naši GZ ni aktivnosti.  

V Oplotnici pri mladini počivajo (bodo začeli), v Sl.Bistrici so tedenske aktivnosti. V 

Poljčanah bodo začeli.  

Vižintin dopolni, da je dejstvo, da kar nekaj let vlagamo v otroke, potem gredo v 

srednjo šolo in jih takrat ponavadi izgubimo (imamo pionirje, mladino, (vmes nekaj 

manjka) potem pa člane. Tako je trud vseh izgubljen.  

 

Juhart Miran vpraša, če je na GZ kakšen program za delo z mladino v šolah? 

Izbirni predmeti se ukinjajo, tako da bo verjetno spet nekaj izgubljenega. Takšnega 

programa ni, lahko pa bi nadaljevali z zlato, srebrno in bronasto značko. Predavatelji 

so na voljo in bi jih lahko vključili. To smo že imeli in bi lahko ponovno obudili. Če 

se bodo mentorji dogovorili, bi morda lahko to organizirali preko GZS.  

 

V nadaljevanju prisotni debatirajo o orientaciji, kvizih, delu v društvih.  

 

Mladinska komisija upa, da bo regijski svet v letošnjem letu organiziral kviz. 

 

 

 

Prihodnja seja bo ob 19.00 uri (danes ni bilo mogoče zaradi zasedenosti dvorane), ker 

pa se bomo pogovarjali za prihodnji tabor, prosimo da se te seje zagotovo udeleži vsaj 

en predstavnik vsakega društva - mentor (ni nujno, da je to predsednik MK).  

 

 

Seja je bila končana ob 18.10 uri. 

 

Zapisala: Majda Berdnik 

 

Sejo vodil in zapisnik potrdil: Drejc Slatenšek 

 

 

 

Poslano: 

- vsem PGD 

- predsednik GZ 

- članom NO 

- arhiv 


